
Referat FAU-møte Toftøy skule

Tirsdag 18.oktober, 2022, kl. 20.00 – 21.30

Sted: Personalrommet på Toftøy skule

Tilstede: Beate Blom Watnedal (SFO), Elisabeth Strandtun, Cecilie, Stine, Toini, Janine,

Marit, Bjørn-Ove, Sunniva, Øystein, Wilhelm og Anne.

Agenda
32.22   Godkjenning av innkalling og referat
Vedtak: Referatet fra møtet 6.september 2022 og innkalling til kveldens møte blir godkjent.

33.22  Info fra rektor/avdelingsleder og SFO
Fungerende rektor informerer litt om situasjonen på skolen:

- Elevrådet er oppe og går, de er engasjerte. Har planer om litt forskjellig.

- Frokostkafè for mellomtrinnet en dag i uken (fredag).

- Utlånt vernepleier for kort periode til en annen skole som sårt trengte det.

- De ansatte jobber med å bli flinkere til å skrive avvik ved behov, for eksempel hvis de

ikke får inn vikar eller må bruke ufaglærte.

Info fra Beate:

- Har laget årsplan som skal komme på hjemmesiden. Forholder seg til Rammeplan

for SFO fra udir, som ikke gir føringer for bemanning (dessverre). Kommunen har

basert seg på 14-16 barn pr voksen. Gamle Øygarden baserte seg på 12 barn pr

voksen. SFO har 4 ansatte. Beate er førskolelærer og de tre andre er fagarbeidere,

det er veldig positivt at alle er utdannet. Har fått vikar 2 timer hver ettermiddag fordi

de bare er 3 stk på jobb etter kl.14.30.

- Fokus på lek og den gode barndommen siden det er snakk om fritiden til barnet.

Barna har tre valg når de kommer på SFO: 1.frilek, 2. tilrettelagt aktivitet eller 3.
gjøre ingenting (slappe av, lese bok). Har tidligere prøvd å ha aktiviteter som

gjelder for alle, det har fungert dårlig, de liker å velge selv, barna skal medvirke.

Randi og Daniel pleier å ha med seg en gruppe i skogen en eller to dager i uken.

- I rammeplanen står det blant annet at: Barndommen har sin egenverdi, og SFO

skal, i samarbeid og forståelse med hjemmet, ivareta barnas behov for omsorg

og tilsyn, samtidig som det gis rik mulighet for meningsfull fritid og lek. SFO skal

bidra til trivsel og glede i selvvalgt lek og tilrettelagte aktiviteter, og gi rom for

rekreasjon og hvile. Barnets beste skal alltid være et grunnleggende hensyn. Barn har



rett til å uttale seg om forhold som berører dem, og barnets synspunkter skal

vektlegges i samsvar med alder og modenhet. SFO skal bidra til barnas mestring og

opplevelse av egenverd.

- På Toftøy SFO er det et mål om at alle barn skal bli sett i løpet av dagen.

Fagarbeiderne er gode på relasjoner.

- SFO vil at foreldre skal bruke Transponder før SFO-tiden slik at de slipper å bruke tid

på det når barna er der. Det skal være ganske viktig hvis man skal ringe SFO i

SFO-tiden.

- Det går an å kontakte Beate hvis man ønsker en samtale om eget barn via

mail/Transponder.

Vedtak: FAU tar informasjonen til orientering.

34.22   Rollefordeling FAU
Vi treng to representanter til SU - Bjørn Ove og Øystein.

Vedtak: Bjørn Ove og Øystein tar på seg vervet.

35.22    Årshjul
Vi ser kjapt gjennom årshjulet og ser hvilke aktiviteter som nærmer seg. Ifølge årshjulet skal

7.klasse arrangere Halloween-elevkveld. Det kom opp forslag om å ikke ha julefrokost, men

at FAU istedenfor er med å betale for julegrøten.

Vedtak: Cecilie Kleppe får kontaktinformasjon til en av representantene fra 7.klasse fra i fjor

for å innhente informasjon om hvordan de gjennomførte elevkvelden i mars. Julefrokost/grøt

tar vi opp på neste møte.

36.22   Refleksaksjon
FAU ønsker å arrangere refleksaksjon og ønsker innspill fra FAU om hvordan det kan

gjennomføres. Elevene får refleksvester av NAF, disse får de utdelt av lærer i klassene. Men

skolen ønsker at vi gjennomfører en aksjon og er synlige en morgen. Reflekskonkurranse

(innspill til lærerne)?

Disse kan være med på aksjon: Sunniva, Marit, Cecilie, Anne og Wilhelm. Kanskje Øystein.

Vedtak: 10.november blir det refleksaksjon. Elevene får utdelt refleksvester i forkant. En

gruppe fra FAU stiller opp torsdag 10.november kl.08.10 og er tilstede med refleksvest på til

cirka 08.40.



37.22    Ymse
Har det kommet inn saker fra andre?

- Elisabeth tar med seg spm til elevrådet om hva de ønsker av lekeapparater på

gamleskolen. Det er allerede søkt om bordtennisbord.

- Bhg har funnet brukerutstyr og skolen har funnet hasj (+ snus, røyk osv.), det er

meldt til politiet. Alle må ha øynene åpne for dette.

- Styr med utelys på skoleplassen ved SFO. Jordfeil ikke fikset.

- Diskusjon om dusjing etter gym - kan ikke tvinge elever til å dusje, det har ikke

lærerne “lov” til. De kan kun oppfordre sterkt og ha fokus på hygiene etc. FAU tenker

at foreldre kan være nøkkelpersoner her ved å ha fokus på det samme hjemme. De

kan være med på å øke forståelsen for hvorfor man bør dusje etter gym.

- Løype til sittesyklene er et ønske fra skolen ved en framtidig dugnad.

Vedtak: Dette er informasjon til alle foreldre om hva som ble snakket om på møtet.

Neste møte: 29.november, kl.20.00.

Referent: Anne Drange Torsvik.


